
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XLVIII/2022 

XLVIII Sesja w dniu 31 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 31 maja 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:51 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czterdzieste ósme posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 31 maja 2022 roku o godz. 10:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                

  Tomasz  Jerczyński, 

- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji 

Gminy – Mariusz Sarnowski,  

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022 – 2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlicy wiejskiej w Opatowie, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia remizy na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Opatowie.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie wymiany niskosprawnych źródeł ciepła na źródła ekologiczne na terenie 

Gminy Łęka Opatowska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Łęka Opatowska.  

12. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który poprosił w związku z zaistniałymi w ostatnim 

czasie sytuacjami o wprowadzenie do porządku obrad dwóch punktów:  

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/223/2021 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 21 lipca 2021r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kępińskiego, która dotyczy realizowanej drogi powiatowej Trzebień – Biadaszki,  

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres 30 lat 

na rzecz Spółdzielczego Banku Ludowego w Kępnie, co związane jest z planowaną 

modernizacją i remontem oddziału oraz zapewnienie umowy najmu na dłuższy czas.  

Wobec braku innych uwag, poddano pod głosowanie wprowadzenie pierwszej zmiany do 

porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 



NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

Idąc dalej poddano pod głosowanie wprowadzenie drugiej zmiany do porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad z naniesionymi zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022 – 2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/223/2021 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 21 lipca 2021r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kępińskiego, która dotyczy realizowanej drogi powiatowej Trzebień – Biadaszki,  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres 30 

lat na rzecz Spółdzielczego Banku Ludowego w Kępnie, co związane jest z planowaną 

modernizacją i remontem oddziału oraz zapewnienie umowy najmu na dłuższy czas. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlicy wiejskiej w Opatowie, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia remizy na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Opatowie.  



12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie wymiany niskosprawnych źródeł ciepła na źródła ekologiczne na terenie 

Gminy Łęka Opatowska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Łęka Opatowska.  

14. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XLVII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok /33:20 – 42:32 minuta transmisji/.  

 



Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który spytał odnośnie zapewnień i ustaleń ze strony 

Pana Starosty dot. przekazania ze strony gminy dotacji w kwocie 242 zł do Powiatu 

Kępińskiego? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż zgodnie z tym co przedstawił na posiedzeniu wspólnym komisji 

stałych ma zapewnienie ustne Pana Starosty, że jak gmina dołoży 242 tyś. zł. zgodnie z 

wyliczeniami pracowników Starostwa w sprawie realizacji ścieżki pieszo – rowerowej, 

jeszcze raz podkreślając, że  jest to dofinansowanie do budowy  ścieżki pieszo rowerowej nie 

całości drogi. Dodatkowo zapewnił , iż Starostwo Powiatowe wykona odcinek  drogi 90 

metrów przy rozgałęzieniu w samym sołectwie Biadaszki jak również zostanie dokończona 

modernizacja odcinka drogi ulicy Chróścińskiej w Siemianicach. Przy wypuszczaniu 

przetargu na realizację dwóch odcinków drogi Zmyślona Słupska – Stogniew, które mają być 

przejęte na stan Gminy Łęka Opatowska, gdzie obecnie jest podjęta uchwała Rady Powiatu, 

ale jeszcze trzeba czekać na uprawomocnienie, będzie wspólna realizacja dwóch samorządów 

przy tej inwestycji. 

 

Idąc dalej, Wójt zaproponował, aby zaprosić Pana Starostę i Pana Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg na najbliższe posiedzenie wspólne komisji i omówić szczegóły.   

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 285 /2022 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022 – 2039. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039, /56:27 –57:37  minuta 

transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 286 /2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039. 



Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/223/2021 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 21 lipca 2021r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kępińskiego. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż 21 lipca 2021 r. podjęto uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego. 

 

W § 1 ust. 1 był zapis: „że udziela się pomocy finansowej w formie dotacji w kwocie  

748 305,35 zł.”.  

W związku z pismem Starostwa Powiatowego w Kępnie i informacji o wzroście kosztów 

wykonania drogi, ustalono i zwiększono kwotę dotacji na 242 586,67 zł.  

W uchwale zmieniono zapis na „Udziela się Powiatowi Kępińskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej w kwocie 990 892,02 zł. (słownie: dziewięćset dziewięćdziesiąt 

tysięcy osiemset dziewięćdziesiąt dwa złotych 02/100)  

 

W poprzedniej uchwale w ust. 2 był zapis, że pomoc finansowa zostanie przekazana w latach:  

- rok 2021 – kwota 370 000 tys. zł.  

- rok 2022 – kwota 378 305,35 zł.  

   

Po zmianie będzie zapis: 

- rok 2021 – kwota 370 000 zł.  

- rok 2022 – kwota 620 892,02 zł.  

Pozostałe zapisy uchwały nie ulegają zmianie. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 287 /2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXVI/223/2021 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 21 lipca 2021r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 



NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres 30 

lat na rzecz Spółdzielczego Banku Ludowego w Kępnie 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

wspólnym komisji Dodał, iż  związku z planowaną modernizacją i  remontem Oddziału 

Banku Spółdzielczego w Łęce Opatowskiej oraz związanymi z tym ogromnymi wydatkami, 

Zarząd Banku zwrócił się z  wnioskiem o zabezpieczenie funkcjonowania tj. kontynuowania 

najmu przez okres 30 lat. Obiekt będzie funkcjonował przez taki okres czasu o który bank 

wnioskuje. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 288 /2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

najem lokali użytkowych na okres 30 lat na rzecz Spółdzielczego Banku Ludowego w 

Kępnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlicy wiejskiej w 

Opatowie, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska - Tomasz Jerczyński, który przedstawił, iż projekt szczegółowo był omawiany na 

posiedzeniu wspólnym komisji. Załącznikiem do uchwały jest regulamin, w którym określono 

zasady najmu i użyczenia świetlicy wiejskiej w Opatowie, zasady korzystania ze świetlicy, 

zarządzanie świetlicą oraz postanowienia końcowe, które określają obowiązkowe zakazy  

i utrzymanie porządku w obiekcie i poza obiektem. Pozostałe zasady rozliczania będą 

określone Zarządzeniem Wójta Gminy.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który dodał, iż jest to pierwszy obiekt, 

który został wybudowany do którego odniesiemy się w ten sposób określając w uchwale 

zasady korzystania z obiektu. Środki od osób korzystających z obiektu, będą przekazywane 

zgodnie z podpisanymi umowami na konto Gminy Łęka Opatowska nie zostaną na stanie 

OSP czy KGW. Na terenie pozostałych sołectw wynajem sal pozostaje bez zmian.  

W przypadku obiektu w Opatowie jest określony regulamin i zasady. Jeżeli obiekt będzie 

przynosić straty to zarządzeniem będą zmienione warunki w ramach przynajmniej 

bilansowania co będzie trudne do osiągnięcia. 



Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 289 /2022 w sprawie zasad i trybu 

korzystania ze świetlicy wiejskiej w Opatowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

W tym momencie /1:08:13 minuta transmisji/ z przyczyn technicznych ogłoszono przerwę w 

obradach . 

Po przerwie wznowiono obrady /1:13:18 minuta transmisji/. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia remizy na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Opatowie 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska - Tomasz Jerczyński, który przedstawił, iż projekt szczegółowo był omawiany na 

posiedzeniu wspólnym komisji w związku z oddaniem do użytku remizy OSP w Opatowie.   

Uchwała Nr XIII/79/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 26 października 2011r. w 

sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Łęka 

Opatowska (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011r. Nr 354 poz. 6211) w § 14 upoważnia Wójta do 

użyczania nieruchomości na cele realizowane nieodpłatnie i krótkoterminowo, wobec 

powyższego użyczenie na czas nieokreślony może być dokonane za zgodą Rady Gminy 

wyrażoną w uchwale.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 290 /2022 w sprawie użyczenia remizy na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Opatowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 



NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie wymiany niskosprawnych źródeł ciepła na źródła ekologiczne na 

terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i 

Promocji Gminy – Mariusz Sarnowski, który wyjaśnił, iż względem omawianego projektu 

uchwały otrzymano opinię Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Prezesa Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów w których są drobne uwagi i propozycje zmian.  

 

W § 1 pkt. 4  była treść  

1. „Jeżeli podmiot, o którym mowa w ust. 3 prowadzi działalność gospodarczą w budynku lub 

lokalu objętym wnioskiem, dotacja stanowi pomoc de minimis, a jej udzielanie następuje z 

uwzględnieniem warunków dopuszczalności tej pomocy określonych w:” 

Zaproponował wnieść zmiany zgodnie z w/w opiniami: 

„Jeżeli podmiot, o którym mowa w ust. 3 prowadzi działalność gospodarczą, w tym w 

rolnictwie lub rybołówstwie, w budynku lub lokalu objętym wnioskiem, dotacja stanowi 

pomoc de minimis, a jej udzielanie następuje z uwzględnieniem warunków dopuszczalności 

tej pomocy określonych w:” 

 

Dodatkowo zaproponował zgodnie z w/w opiniami wnieść w § 4 pkt. 8  zapis:  

 

„Ostatnim dniem udzielania pomocy de minimis w rozumieniu rozporządzenia Komisji (UE) 

nr 1407/2013 jest dzień 30 czerwca 2024 r.”.  

 

Następnie M. Sarnowski zaproponował trzecią zmianę – dodanie w załączniku nr 1 do 

regulaminu – wniosku o udzielenie dofinansowania jednego wymaganego załącznika: 

 

„ formularz informacji przedstawianych przez podmiot ubiegający się o pomoc de minimis 

zgodnie ze wzorem określonym w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 29 marca 2010 r. w 

sprawie zakresu informacji przedstawianych przez podmiot ubiegający się o pomoc de 

minimis,”. 

  

Wobec braku innych uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

wprowadzeniem zmian do projektu w/w uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany niskosprawnych źródeł ciepła na 

źródła ekologiczne na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 



 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 291 /2022 w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany niskosprawnych 

źródeł ciepła na źródła ekologiczne na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który zwrócił uwagę na zmianę dofinansowania – kwoty 

względem poprzednich lat.  

Następnie Przewodniczący Rady dopowiedział, iż wcześniej była kwota dofinansowania 3000 

zł lub 3500 zł. w obecnym projekcie jest podniesione na kwotę 5000 zł. ale to było od 

początku w projekcie uchwały ustalone.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i 

Promocji Gminy – Mariusz Sarnowski, który wyjaśnił, iż projekt był omawiany na 

posiedzeniu wspólnym komisji. Kwota dofinansowania wynosi maksymalnie 5 tyś. zł. nie 

więcej niż 50 % kosztów brutto poniesionych na zakup i montaż przydomowych oczyszczalni 

ścieków.  

Dofinansowaniem będą objęte te miejscowości w których nie ma i nie ma zaprojektowanej 

kanalizacji ogólnodostępnej czyli min. Zmyślona Słupska, Stogniew, Biadaszki, Trzebień.  

Analogicznie jak w poprzednim projekcie uchwały otrzymano opinię Ministra Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi oraz Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów w których są 

drobne uwagi i propozycje zmian.  

W § 1 pkt. 4  była treść  

1. „Jeżeli podmiot, o którym mowa w ust. 3 prowadzi działalność gospodarczą w budynku lub 

lokalu objętym wnioskiem, dotacja stanowi pomoc de minimis, a jej udzielanie następuje z 

uwzględnieniem warunków dopuszczalności tej pomocy określonych w: 

Wobec otrzymanych opinii, M. Sarnowski zaproponował wnieść zmiany w § 1 pkt. 4:” 

 

„Jeżeli podmiot, o którym mowa w ust. 3 prowadzi działalność gospodarczą, w tym w 

rolnictwie lub rybołówstwie, w budynku lub lokalu objętym wnioskiem, dotacja stanowi 

pomoc de minimis, a jej udzielanie następuje z uwzględnieniem warunków dopuszczalności 

tej pomocy określonych w:” 

 



Następnie zaproponował zgodnie z w/w opiniami wnieść w § 4 pkt. 8  zapis:  

 

„Ostatnim dniem udzielania pomocy de minimis w rozumieniu rozporządzenia Komisji (UE) 

nr 1407/2013 jest dzień 30 czerwca 2024 r.”.  

 

Idąc dale j  M. Sarnowski zaproponował trzecią zmianę – dodanie w załączniku nr 1 do 

regulaminu – wniosku o udzielenie dofinansowania, jednego wymaganego załącznika: 

 

„ formularz informacji przedstawianych przez podmiot ubiegający się o pomoc de minimis 

zgodnie ze wzorem określonym w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 29 marca 2010 r.  

w sprawie zakresu informacji przedstawianych przez podmiot ubiegający się o pomoc de 

minimis,”. 

  

Wobec braku innych uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

wprowadzeniem zmian do projektu w/w uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVIII/ 292 /2022 w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Jan Bartosik, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś. 

14. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał - p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i 

Promocji Gminy – Mariusz Sarnowski, który przedstawił Sprawozdanie z realizacji Rocznego 



Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska, które 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji.  

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Piasek który spytał odnośnie zapisu w uchwale w sprawie zmian 

budżetowych – przeznaczenie środków na remont drogi w Piaskach?  Na kiedy planowany 

jest ten remont ? i jak on ma wyglądać? 

   

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który odpowiedział, iż jest przygotowywane 

zapytanie na wykonanie nawierzchni na całej szerokości  istniejącej drogi na odcinku 600 

metrów od zjazdu z drogi krajowej nr 11 gdzie poprawi to  jakość funkcjonowania tej drogi. 

Dodał, iż postara się zrobić wszystko, aby przy zmianie nawierzchni na tym odcinku 600 

metrów jeszcze uwzględnić największą zapadłość przy kasztanie, którego zgodnie z decyzją 

ochrony środowiska nie można wyciąć, który powoduje szkody w istniejącej drodze.  

 

Idąc dalej, ponownie głos zabrał mieszkaniec Piasek, który zwrócił uwagę, że oprócz tego 

miejsca przy kasztanie na zakręcie na końcu pół pasa około 50 metrów też są ogromne dziury.  

 

Następnie głos zabrał - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska - Tomasz Jerczyński, który dopowiedział, iż wszystkie odcinki zostały 

zaplanowane do remontu jeśli firma przyjedzie , zgłosi się do przetargu to zapozna się z 

terenem do zrobienia.  

 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który dopowiedział, iż ma nadzieję, że te 

przetargi ułożą się po naszej myśli i nie będzie trzeba  do każdego z nich dokładać co teraz 

jest niestety na czasie.  

 

Dodatkowo przekazał mieszkańcowi Piasek, że będzie poinformowany odnośnie kwestii 

wspomnianej drogi przez Radnego jak i Panią Sołtys z Piasek. 

 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przekazał informację od Prezesa 

Banku Spółdzielczego w Kępnie odnośnie wymiany bankomatu w Łęce Opatowskiej, która 

ma nastąpić w miesiącu czerwcu. 

 

Następnie przekazał, iż gmina odchodzi od pomysłu utworzenia oddziału żłobkowego w 

Rakowie dlatego, że zwiększamy ilość miejsc w żłobku w Łęce Opatowskiej. Trzeba czekać 

na opinię o jaką konkretną ilość to będzie zwiększenie. Natomiast w Rakowie na tą chwilę nie 

będą tworzone mieszkania lecz będą podjęte działania i starania aby jeszcze w tym roku pójść 

w stronę programu senior plus i zrobić tam kolejne miejsca pobytu dla seniorów.  

 

 Idąc dalej Wójt poinformował o planowanym utworzeniu w miesiącu czerwcu paczkomatu 

obok marketu DINO w Opatowie. 

 

Następnie  przekazał odnośnie wypowiedzi Przewodniczącego Rady i to co można obecnie 

zauważyć, że w kwestii przetargów czeka nas ciekawy okres. Ogłaszane są przetargi i wierzy 

mocno, że uda się podnieść tematy kolejnych przetargów. Podkreślił iż w ostatnim, czasie 



wypuszczono największy przetarg w skali kilku lat w milionach złoty na inwestycję 

oczyszczalni ścieków, która ma posłużyć wszystkim mieszkańcom gminy. Ma nadzieję, że 

znajdą się firmy zainteresowane i jeśli okaże się po otworzeniu ofert, że przekraczają 

możliwości gminy to poprosi o zwołanie posiedzenia komisji w trybie pilnym, aby Państwo 

radni byli zorientowani w temacie i podjęli decyzję co dalej. 

Idąc dalej Wójt Gminy przekazał miłą informację, iż dziękując wszystkim 

współpracownikom w ramach II Naboru z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych Gmina Łęka Opatowska  otrzymała dofinansowanie na trzy złożone 

wnioski: 

• Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Siemianicach o salę gimnastyczną z zapleczem 

szatniowo sanitarnym, blokiem dydaktycznym oraz zagospodarowaniem terenu, 

• Budowa kanalizacji sanitarnej - Etap II Łącznik od Szalonki od Siemianic , 

• Montaż odnawialnych źródeł energii na obiektach użyteczności publicznej w Gminie 

Łęka Opatowska.  

Na koniec wypowiedzi podkreślił, iż wierzy mocno, że na przestrzeni najbliższego czasu uda 

się wspólnie jak dotychczas  zrealizować to co zaplanowane. 

Jako kolejny głos zabrał Radny P. Jeziorny, który poprosił Radnych o pozostanie pięć minut 

po zakończeniu posiedzenia sesji w celu ustalenia daty i godziny posiedzenia komisji na które 

ma być zaproszony Pan Starosta. 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który przyłączył się do podziękowań Wójta dla 

pracowników Urzędu Gminy jak i Pana Wójta za pieniądze które płyną do gminy.  

17. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.51 zamknął obrady 

XLVIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


